
Netværksmøde med fokus på netværk: 

Netværk – ka’ det nøtt’? 
Er det danske erhvervsfremmesystem spild af tid og penge? Er klynger af netværk spild af tid og penge? 

Får vi i det hele taget noget ud af netværk? Er der for mange netværk i Danmark? 

Formanden for BrainsBusiness (Danmarks IKT-

klynge), Claus Falk, satte for nylig spørgsmålstegn 

ved det danske erhvervsfremmesystem i en kronik i 

Nordjyske Stiftstidende. Samtidig gjorde han det 

klart, at de bedst fungerende netværk er dem, som 

er finansieret af medlemmerne selv – som for ek-

sempel Arctic Business Network. 

Brainsbusiness (Danmarks IKT-klynge) er med sine 

150 medlemmer et af Danmarks mest succesfulde 

netværk. Vi har overtalt Claus Falk til at deltage i 

årets sidste møde i Arctic Business Network, hvor 

han vil uddybe sine synspunkter og lægge op til en spændende debat om netværkenes rolle i det danske 

erhvervsfremmesystem. 

Claus Falk vil blandt andet komme ind på: 

- Hvad skal der ske med det danske erhvervsfremmesystem? 

- Hvor stort kan et netværk være? 

- Hvordan sikrer vi, at modtagerne/deltagerne føler sig involverede? 

- Hvori består behovet for at udbygge klynger og netværk? 

- Hvad er udfordringerne ved klynger? 

Mødet arrangeres i samarbejde mellem Arctic Business Network og Arctic Education Network og finder 

sted i Det Arktiske Hus i Aalborg, Vesterbro 79 2. sal, onsdag den 29. november kl. 16.00 til 18.00. På mø-

det bliver der også lejlighed til at hilse på ABN’s nye netværksledelse, og vi vil præsentere ABN’s program 

for 2018. Efter debatten byder vi på en forfriskning og selvfølgelig en mulighed for at netværke.  

Tilmelding på contact@arcticbusinessnetwork.com eller info@arcticeducationnetwork.dk  
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